
Zasedání valné hromady spolku „Zachraňme hrady, z.s. (ASPO) 
Kurovice 1.11.2019 - zápis z jednání 

 

 

Kontrola prezenční listiny. 

Z celkového počtu 21 členů je 9 přítomných. 
Předseda konstatuje, že valná hromada je usnášeníschopná. 

 

1. Zahájení + schválení programu jednání (Radek Kocanda, Pavel Halada) 

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení z minulého zasedání 

- Tvorba společného webu (Vlad Havelka) + financování webu 
- Uspořádání konference „Zachraňme hrady“ 

3. Hospodaření  
4. Informace o členské základně 
5. Různé:  

a. Návrh na pořádání valné hromady 2x ročně – jarní, podzimní, případně stanovení 
data a místa konání další valné hromady 

b. Možnosti prezentace spolku Zachraňme hrady (info leták, výstava – panely) 
6. Diskuze 
7. Závěr 

 
Návrh usnesení: Valná hromada schvaluje navržený program jednání, jako zapisovatele 

navrhuje Karlu Kašparovou, ověřovatele zápisu J. Holíka a D. Kramera. 
 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 

2. Kontrola plnění usnesení z minulé valné hromady 

2.1 Informace o „přípravě webových stránek“ (informuje V. Havelka)  

V. Havelka podrobně informoval o průběhu tvorby webu. Proběhla obsáhlá diskuze, 

kde bylo mimo jiné konstatováno – někteří členové upozornili na špatnou 

dohledatelnost stránek - je zapotřebí zapracovat na lepší dohledatelnosti. D. Kramer 

navrhuje pro zvýšení návštěvnosti umístit na stránky členů baner spolku. Všichni 

chválí Vlada Havelku za výborně zpracované stránky. Vlad Havelka dále informoval, 

že kdo bude mít zájem, může umisťovat na facebook a instagram informace o akcích. 



 

Návrh usnesení: Vlad Havelka nachystá banerek do 30.11.2019, ve dvou velikostech a 
rozešle všem členům spolku. Členové spolku umístí banerek na své webové stránky 
s odkazem na stránky spolku Zachraňme hrady do 31.12.2019. 
 

Pro: 9  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Návrh usnesení: Valná hromada bere na vědomí informace o stavu webových stránek. 

Valná hromada souhlasí s úhradou předložené faktury a pověřuje pokladníka spolku, 
aby provedl úhradu dle dispozic uvedených na faktuře – viz. faktura v příloze.  

 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

 

2.2  Informace o přípravách a průběhu 1. konference Zachraňme hrady (informuje 

Holík, Kramer) 

 

J. Holík obsáhle informoval o průběhu příprav konference. Výkonná rada informovala, 

že odsouhlasila M. Malinovi (hrad Kurovice) příspěvek na konferenci ve výši 10.000,- 

Kč, který bude uhrazen dle dispozic uvedených na faktuře. 

 

Návrh usnesení: Valná hromada bere na vědomí přednesené informace. 

 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

3. Hospodaření (Pavel Halada) 

P. Halada informoval o stavu účtu a o příjmech a výdajích spolku od 11.11.2018 do 

30.10.2019. 

 

Příjmy: 21.000,- Kč 
Výdaje: 755,- Kč 
Zůstatek: 20.245,- Kč 
Předpokládané výdaje do konce roku 2019: 
 - příspěvek na konferenci Od hradu ke hradu: 10.000,- Kč 
 - úhrada za vytvoření webových stránek: do max. výše 5.000,- Kč 
  



Návrh usnesení: Valná hromada bere na vědomí informace o stavu hospodaření a 

stavu účtu. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

4. Informace o Seznamu členů spolku (Pavel Halada) 

P. Halada předložil seznam členů spolku a stav zaplacení členských příspěvků. 

Proběhla obsáhlá diskuze. 

 

Návrh usnesení: Valná hromada pověřuje Pavla Haladu zasláním písemné výzvy 

k úhradě členských příspěvků za rok 2018 a 2019 těm členům, kteří doposud 

neuhradili příspěvky za rok 2018 a 2019 s konstatováním, že pokud tak nebude 

učiněno do 3 měsíců od výzvy bude jim členství zrušeno. 

 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0  

 

Přijímání nových členů - o přijetí do spolku ZH požádali: 

 

Spolek pro záchranu hradu Brandýs nad Orlicí, předseda Zdeněk Skalický.  

Pro:  9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Hrad Chřenovice, Miroslav Šuhaj, majitel 

Pro:  9 Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

 

5. Různé 

 
a. Stanovení data a místa konání 3. Valné hromady: 

Po diskuzi byl předběžně vybrán objekt Rabštejnek. Vít Novák prověří 
možnosti. Termín bude upřesněn na základě výsledků dalšího jednání, avšak 
měl by se blížit datu 11.11.2020.  
 
Ostatní členové prověří své možnosti konání valné hromady případně další 



konference na svých objektech. 
 

b. Jiří Holík přednesl návrh na snížení členského příspěvku na rok 2020, který je 
pro malá sdružení a soukromé vlastníky památek poměrně vysoký. Snížení by 
mohlo být motivací pro získání dalších členů. Podnět byl obsáhle diskutovám, 
ale nakonec o něm nebylo hlasováno. 

 
 Bod 5. a), b) bez usnesení. 

 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

 


